JM806H全液压双钢轮振动压路机

产品名称	JM806H全液压双钢轮振动压路机
公司名称	江苏骏马压路机有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:江苏骏马 型号:JM806H
公司地址	公司地址:江苏省靖江市骥江西路288号
联系电话	86-0523-84508238 052384508239

产品详情

适用范围:Applications 高等级公路和城市道路、城际及县乡公路、工业场地等路面基础和沥青面层的压实和修补,振动振荡机更适用于桥面等不宜采用振动压实场地的沥青面层的压实和修补 Compacting and repairing the general road base and asphalt pavement, highway, city road, inter-city and country road, other projects, and etc. The vibratory oscillatory roller is more suitable for compacting and repairing of bridge surface asphalt pavement which is unfit to compact by vibratory roller. 性能特点: Main features

- 1、驱动系统选用国际著名品牌进口液压元件; 2、液压双轮驱动,两档无极变速;振动机前后钢轮液压振动,双频双幅;振动振荡机前轮振动,后轮振荡,前后轮可单独起振,也可同时起振;电控延时起振,液压转向,操作轻便;
- 3、铰接车架,转向灵活;叉脚支撑设计,可完全贴近路肩压实;整机流线型设计,外形美观;
- 4、两套独立电控压力喷洒水系统,防腐洒水箱和系统;5、前机罩可大角度开起,维护方便;
- 6、配置可选购的随机拖车,便于施工转移;7、设有液压动力站(1—2套外接口)可为用户选配;
- 8、可选配进口柴油机。 1、Drive system adopts the international reputed brand imported hydraulic components;
- 2. Hydraulic double drum drive, two speed stepless change gear; vibratory roller-double drum hydraulic vibrate, double frequency and amplitude; vibratory oscillatory roller-front-drum vibration,

rear-drum oscillation, both of drums can be vibrated separately or simultaneously. Starting- vibration by electric control. Hydraulic steering and easy to operate; 3、Articulated frame, flexible steering, streamlined design and nice appearance.

Special fork support design is used to compact the road shoulders more closely; 4. Two sets of separate electric control pressurized sprinkler system, anti-corrosive sprinkler tank and system; 5. The front cover can be turned up in a big angel for easily maintenance; 6. Random trailers are provided for transportation and save energy; 7. Hydraulic powered station (1-2 sets of outer joint) is optional on customers 'selection; 8. The imported diesel engine is optional.

optional.			
技术参数:			

????		kg	6000	
????				
		mm	1520	
????		Hz	42/52	
????		mm	0.65/0.35	
???		kN	61/38	
???	??			41
	??		kw	55
??????			mm	33